
2009Z22176
Vragen van het lid Heerts (PvdA) aan
de minister van Justitie over
onveilige webshops. (Ingezonden
20 november 2009)

1
Kent u het artikel «Webshops zo lek
als een mandje»?1

2
Was u op de hoogte van het feit dat
maar 12 procent, of een klein
percentage, van de webwinkels een
veilige website hebben? Zo ja, wat
heeft u met die kennis gedaan?

3
Als u niet op de hoogte was van deze
dramatische cijfers, wat is in het
algemeen uw mening daarover?

4
Is het waar dat webwinkels wettelijk
verplicht zijn om persoonsgegevens
te versleutelen? Hoe gaat dit
versleutelen technisch in zijn werk?
Kunnen deze webwinkels dit
versleutelen eenvoudig toepassen?

5
Wie is verantwoordelijk voor de
toezicht op deze webwinkels? Als er
geen toezichthouder is, is dat een
wenselijke situatie aangezien er
sprake is van een wettelijke plicht?
Als er wel een toezichthouder is, kan
gezegd worden dat deze heeft
gefaald?

6
Zijn er getallen bekent over het aantal
klanten van deze webwinkels die

slachtoffer zijn geworden van fraude
door de laakbare houding van de
webwinkels? Zo ja, kunt u die met de
Kamer delen? Zo nee, wilt u daar naar
laten kijken?

1 AD, 18 november 2009.
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